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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 20 kwietnia 2023 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

4. Dyrektorzy, prezesi i pracownicy jednostek miejskich. 

5. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 20 kwietnia 2023 roku o godz. 900 po stwierdzeniu kworum otworzył i prowadził 

w trybie hybrydowym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zaproponował wprowadzenie 

dwóch punktów do porządku obrad: 

 Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwały Ogólnego Zebrania 

Mieszkańców Osiedla Przytór – Łunowo (jako pkt 8 porządku obrad). 

 Zatwierdzenie wniosku o wprowadzenie projektów uchwał Ogólnych Zebrań Mieszkańców 

Osiedli Posejdon i Przytór – Łunowo do porządku obrad sesji Rady Miasta zaplanowanej  

na dzień 27 kwietnia 2023 r. (jako pkt 9 porządku obrad). 

 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie  

nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Za głosowało 11 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 6 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2023-2035. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 7 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk i określenia 

sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawili Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Beata 

Tułodziecka-Terenda oraz Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023-2027. 

 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023-2027. 

Za głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zasad udzielania świadczenia 

pieniężnego „Bon Wyspiarza Seniora”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwał 

Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Posejdon. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Biura Prawnego Maciej Nowicki. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwały 

Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Przytór – Łunowo. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
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Ad. pkt 9 – Zatwierdzenie wniosku o wprowadzenie projektów uchwał Ogólnych Zebrań 

Mieszkańców Osiedli Posejdon i Przytór – Łunowo do porządku obrad sesji Rady Miasta 

zaplanowanej na dzień 27 kwietnia 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie  

nad przyjęciem wniosku o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miasta zaplanowanej  

na dzień 27 kwietnia 2023 r.: 

 projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwał Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla 

Posejdon, 

 projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwały Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla 

Przytór – Łunowo. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek o wprowadzenie dwóch projektów uchwał do porządku obrad sesji Rady Miasta 

zaplanowanej na dzień 27 kwietnia 2023 r. został przyjęty. 

 

Ad. pkt 10 – Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował o otrzymaniu 

pisma z dnia 11 kwietnia 2023 r. dotyczące inwestycji Spółki Orlen Neptun, zostało ono przesłane 

do członków komisji. Termin posiedzenia komisji w tym temacie zostanie ustalony na maj 2023 r. 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z wnioskiem, aby posiedzenia komisji odbywały się w trybie 

stacjonarnym. 

Radny Ryszard Teterycz nawiązał do informacji Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Budżetu 

dotyczącej pisma Spółki Orlen Neptun. 

Radny Stanisław Bartkowiak wypowiedział się na temat wybranego terminu przedmiotowego 

posiedzenia komisji. 

 

Ad. pkt 11 – Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 20 kwietnia 2023 r. o godz. 1138. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia z dnia 20 kwietnia 2023 r. w formacie mp4 stanowi  

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 
Protokołowała: 

Emilia Solka 


